
Rondvraagpunt van de hr. Hartog VVD voor portefeuille gedeputeerde Zaal over komst van 
Shine in relatie tot Pallas

In onderstaand bericht wordt de komst van Shine naar Veendam beschreven. 

https://www.laka.org/nieuws/2021/concurrent-pallas-productie-medische-isotopen-door-shirt-
in-veendam-15329

Onze fractie is bekend met de brief die op 22/4 op de c-agenda van de commissie EFB heeft 
gestaan onder punt 12b, daar wordt in de brief aan de Tweede Kamer gesproken over Shine in 
relatie tot Pallas. Zoals wij de brief lezen wordt de komst van Shine verwelkomd, maar is de 
verwachting Shine de komende 10 tot 20 jaar niet in staat is om therapeutische isotopen te 
produceren. 

Inmiddels lijkt de komst van Shine naar Nederland een voldongen feit. Ter voorkoming van 
het stellen van schriftelijke vragen wil ik namens mijn fractie de volgende vragen aan de 
gedeputeerde stellen. Hopelijk kan ze daar tijdens de commissie op antwoorden.

Is de gedeputeerde bekend met het bericht over de (definitieve?) komst van Shine naar 
Nederland en zo ja, heeft zij hierover al contact gehad met het Ministerie en stichting 
voorbereiding nieuwbouw Pallas-reactor? Kan de gedeputeerde de commissieleden bijpraten 
over wat de komst van Shine naar Nederland betekent voor de nieuwbouwplannen van de 
Pallas-reactor, de ontwikkelingen van  de Energy & Health Campus in Petten en het behoud 
aan hoogwaardige werkgelegenheid voor de regio en in het algemeen voor Noord-Holland?
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